
 

Schriftelijke vragen Groen Links over energielabel Kantoorpanden Hengelo  

25-04-2023 

 

Namens de fractie van GroenLinks wil ik graag naar aanleiding van bijgevoegd krantenartikel (zie 

onderstaande link) enkele vragen stellen. 

De zogenaamde schriftelijke vragen dus: 

1) Is het college van plan de pandeigenaren met een hoger energielabel dan C spoedig aan te 

schrijven? Zo ja, mooi. Zo nee, waarom niet? 

2) Kan het college aangeven hoe het komt dat onze fijne gemeente, welke duurzaamheid hoog in het 

vaandel heeft, het relatief slecht doet qua duurzame kantoorpanden? 

3) Ziet het college andere mogelijkheden om pandeigenaren te stimuleren spoedig hun panden aan 

te pakken? 

 

Met vriendelijke groet, namens de fractie  

Elske Mooijman  

 

 

Tubantia Hengelo (@TubantiaHengelo) hebben op 7:44 a.m. on di, apr. 25, 2023 getweet: 

 

Bijna helft kantoorruimte in Hengelo heeft een te laag energielabel https://t.co/7od3eJtrh0 

(https://twitter.com/TubantiaHengelo/status/1650737448895258624?t=b4foxnVKYraFh-

eDcJLaFA&s=03)  
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